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Abstract (en)
[origin: DE3916460A1] In a process for regulating the suspension in vehicles, in particular passenger cars and utility vehicles, the properties of the
suspension are modified by the control in function of the corresponding driving condition as determined by sensors. In order to adapt the tuning
of the suspension to the various requirements concerning driving comfort and driving safety, the control parameters (RP) of the control circuit are
modified automatically in function of the dynamics of the driving operation.

Abstract (fr)
Dans un procédé pour réguler la suspension dans des véhicules, notamment des voitures de tourisme et des véhicules utilitaires, les
caractéristiques de la suspension sont modifiées par le réglage en fonction des conditions de marche respectives déterminées par des capteurs.
Dans le but d'adapter le tarage de la suspension aux différentes exigences concernant le confort et la sécurité de conduite, les paramètres de
réglage (RP) du circuit de régulation sont modifiés automatiquement en fonction de la dynamique du processus de conduite.
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